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Interpelacja

Przedmiot, temat interpelacji:

Likwidacja linii autobusowej nr 37

1

V-STA f

_n ! OfMn

Bardzo proszę o szczegółowe uzasadnienie likwidacji linii autobusowej nr 37 oraz powód braku

przeprowadzenia konsultacji społecznych w tej sprawie.

Uzasadnienie interpelacji:

Linia autobusowa 37 to łącznik mieszkańców Batalionów Chłopskich z instytucjami

miejskimi, targiem miejskim, zakładami pracy czy szkołą. Linia autobusowa nr 44, która

miałaby zastąpić obecnie kursujące autobusy w zupełności nie spełnia zapotrzebowań

mieszkańców Niewachlowa. Dla wielu ludzi codzienne funkcjonowanie jest uzależnione od

istnienia linii 37. W związku z jej likwidacją mieszkańcy Niewachlowa zebrali 340 podpisów

pod listem skierowanym do ZTM prosząc o zrewidowanie decyzji i pozostawienie w systemie

kieleckiej komunikacji miejskiej linii nr 37. Bardzo szybkie zebranie tak dużej ilości podpisów

świadczy o doniosłości sprawy. Brak jakichkolwiek konsultacji społecznych w przedmiotowej

sprawie deprecjonuje mieszkańców, dla których właśnie funkcjonuje komunikacji miejska, a

nie na odwrót. W związku z powyższym bardzo proszę o podjęcie pilnej decyzji o nieusuwaniu

linii 37, ponieważ wykluczy to z życia społecznego wielu mieszkańców naszego miasta.
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